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We  Włoszech  Ministerstwo  Zdrowia  i  Ministerstwo  Obrony
podpisały porozumienie w sprawie produkcji marihuany do celów
leczniczych, podaje Liberation.

Wczoraj  w  Rzymie  Beatrice  Lorenzini,  minister  zdrowia  i
Roberta  Pinotti,  ministra  obrony  podpisali  umowę  na
rozpoczęcie produkcji marihuany w przedsiębiorstwach woskowych
do  użytku  wśród  cywilów.  Fabryki  zlokalizowane  są  we
Florencji.

„Chodzi  o  wytwarzaniu  leku  do  leczenia  poważnych  chorób,
takich jak stwardnienie rozsiane, a także do łagodzenie bólu”
– powiedziała Lorenzini. Podkreśliła, że projekt ma charakter
non-profit  i  jest  przeprowadzany  wyłącznie  w  interesie
pacjentów.

Każdego  roku  ma  być  wytwarzane  od  80  do  100  kilogramów
substancji czynnej. Obecnie marihuana do leczenia stwardnienia
rozsianego z wykorzystaniem marihuany dostępna jest tylko we
Włoszech.
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